

Franckesche Stiftungen zu Halle

Memoria Theologorum Wirtembergensium Resuscitata, h.e. Biographia Præcipuorum Virorum, qui à tempore Reformationis usque ad hanc nostram ætatem ...

Accessit Elenchus Scriptorum tum editorum, tum in Manuscriptis latentium cum
Supplementis atque Indicibus necessariis

Fischlin, Ludwig Melchior

Ulmæ, Anno M.DCC.X.

VD18 90845382

[Thomas Spindlerus]

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-216309

Scripta.

Rettung der Augspurgischen Confession wider das erdichtete Fürgeben Danielis Tossani, damit Er gedachte Confession auf einen frembden und zwinglischen Verstand zuziehen / sich unterstanden / Tübingen 1570. in 4.

Der alte Glaub von der Rechtfertigung der Menschen für Gott / Straßburg / An. 1570. in 4.

Vid. G. Draudii Biblioth. p. 36. & 351.

Ob. 1583.

THOMAS SPINDLERUS, Pastor Primarius Linzensis in Austriâ Superiore, Göppingensi oppido natales suos debuit. Ex Academia Tubingensi in Ministerium cooptatus, An. 1575. Stuttgardia primùm Diaconum, deinde verò ut Superintendentem in Xenodochio An. 1577. egit. Isthinc Linzium ad Inspectionem Ecclesiæ & Gymnasii vocatus permissu Principis Wirtembergici Evangelium ibi docuit. In matrimonio habuit Agatham, Johannis Brentii, Præpositi Stuttgardiani filiam, relictis cum ea tribus liberis, quæ Matthiæ Hafenrefferò deinde nupsit. Erat Vir maximis ad annos aliquot elogiis apud Linzenses, qui ingenti Procerum luctu è vivis sublatus Anno 1683. teste Erhardo Cellio in Orat. Joh. Brentio Juniori habitâ. p. m. 41. conferatur Brunnii l. c. p. 139. Filiorum an nepotum aliquis, nomine Georgius, ultimus Evangelicorum in Ecclesiâ Labacensi Minister Verbi fuit: cujus Biblia Slavonica Illustri Bibliothecæ Wirtembergicæ inserta sunt.

Scripta.